

六福珠寶呈獻：東華三院慈善粵劇晚會 Lukfook Jewellery presents: TWGHs Charity Cantonese Opera

晚會由鳴芝聲劇團擔綱演出，並獲六福珠寶冠名贊助，為「東華三院檔案及歷史文化基金」籌募經費，以重整東華三院文物館展覽場地、推廣文化保育及傳承本院的歷史文化。今年晚會首度移師西九文化區戲曲中心大劇院舉行，亦是鳴芝聲劇團連續第32年與本院攜手行善。劇團台柱蓋鳴暉小姐與梁心怡小姐傾力演出喜劇《月老笑狂生》，為大家帶來一個開懷歡笑的晚上。

Performed by Ming Chee Sing Chinese Opera, the TWGHs Charity Cantonese Opera was held successfully. We were honoured to receive the steadfast support from Lukfook Jewellery as the event's Title Sponsor. All the funds raised will go to the "TWGHs Heritage Fund", supporting the renovation of Tung Wah Museum's exhibition space, promoting cultural preservation, and inheriting TWGHs' history and culture. This year's event was staged at the Grand Theatre of the Xiqu Centre in the West Kowloon Cultural District for the first time, marking the 32nd consecutive year of the collaboration between TWGHs and Ming Chee Sing Chinese Opera Troupe. The lead performers of the Troupe, Ms. KOI Ming Fai, Joyce, and Ms. LEUNG Sum Yee, Angel poured their hearts into performing the comedy "The Mad Laughing Matchmaker", and brought the audience a wonderful evening filled with joy and laughter.



鳴芝聲劇團台柱蓋鳴暉小姐(右)及梁心怡小姐(左)為慈善傾力演出。
Ms. KOI Ming Fai, Joyce (right) and Ms. LEUNG Sum Yee, Angel (left), the lead performers of Ming Chee Sing Chinese Opera Troupe, gave marvelous performances.



民政事務總署副署長王婉蓉太平紳士(右六)、本院主席曾慶業先生(左五)聯同總理暨籌委會主席鄭婉玉小姐(右五)、各籌委會委員及冠名贊助人代表六福集團執行董事兼財務總裁陳素娟博士(左四)主持開鑼儀式。
Ms. WONG Yuen Yung, Belinda, JP (right 6), Deputy Director of Home Affairs, together with Mr. TSENG Hing Yip, York (left 5), the Chairman, Ms. ZHENG Wanyu, Anastasia (right 5), Director cum Chairman of the Organising Committee, members of the Organising Committee, and Dr. CHAN So Kuen (left 4), Executive Director and Chief Financial Officer of Lukfook Group, representative of the Title Sponsor, officiated at the Kick-off Ceremony together.



本院總理龐浩鈞先生(右三)、曾智源先生(中)、楊國樑先生(左三)、龐曉聰先生(右一)、麥心睿博士(右二)、陳進歡先生(左一)及吳廣基先生(左二)為慈善初登台板，粉墨登場。
Our Directors, namely, Mr. PONG Ho Kwan, Sunny (right 3), Mr. Tenniel TSANG (centre), Mr. Edward YEUNG (left 3), Mr. PONG Hiu Chung, Jason (right 1), Dr. Lesley MAK (right 2), Mr. CHAN Chun Foon, Andy (left 1), and Mr. Gary NG (left 2), put their hearts and souls into charity by playing different roles in the Opera.



為感謝鳴芝聲劇團對本院的長久支持，本院董事局特意與劇團成員聚會交流，期望日後繼續並肩推動善業。
To express gratitude towards its long-term support, the Board of Directors hosted a meeting with the members of Ming Chee Sing Chinese Opera to exchange ideas and share experiences for promoting charitable work together in the future.

東華三院護理人員會2026年度會員大會暨 53周年會慶聚餐 2026 Annual General Meeting cum Annual Dinner for 53rd Anniversary of Union of Nursing Staff of TWGHs

晚宴旨在促進醫院同事間的情誼與交流，同時讚揚東華三院護理人員會一直致力凝聚及聯繫屬下各醫院護理同工，積極維護護理人員的福利，提升護理服務質素，並全力支持本院的籌款工作。
This annual dinner serves to strengthen bonds and foster meaningful exchanges among hospital colleagues. Meanwhile, it recognises the Union of Nursing Staff of TWGHs for its continuous efforts to bring together and connect nursing staff across TWGHs hospitals, safeguarding their welfare, enhancing the quality of nursing care, and proactively supporting the Group's fund-raising activities.



本院主席曾慶業先生(第一排右六)、廉政公署西港島及離島辦事處高級廉政教育主任馮佩筠女士(第一排左六)、董事局成員、行政總監蘇祐安先生(第一排左二)與校董及嘉賓合照。
Mr. TSENG Hing Yip York (first row, right 6), the Chairman, Ms. Cindy FUNG (first row, left 6), Senior Community Relations Officer of ICAC Regional Office (Hong Kong West/Islands), Board Members, and Mr. SU Yau On, Albert (first row, left 2), Chief Executive of TWGHs, took a group photo with the school managers and other guests.



本院主席曾慶業先生(右三)與行政總監蘇祐安先生(左三)、東華東院醫院行政總監劉家獻醫生(右一)、東華三院黃大仙醫院醫院行政總監陳允健醫生(左二)、東華三院護理人員會主席劉麗芳女士(右二)於晚宴上合照。
A group photo of Mr. TSENG Hing Yip, York (right 3), the Chairman, Mr. SU Yau On, Albert (left 3), Chief Executive of TWGHs, Dr. LAU Ka Hin (right 1), Hospital Chief Executive of Tung Wah Eastern Hospital, Dr. Frank CHAN (left 2), Hospital Chief Executive of TWGHs Wong Tai Sin Hospital, Ms. LAU Lai Fong (right 2), Chairman of Union of Nursing Staff of TWGHs at the dinner.

服務焦點 SERVICE FOCUS **15.5** 東華三院屬校 法團校董會校董培訓 Training Session for School Managers of Incorporated Management Committees (IMC)

是次培訓於東華三院黃笏南中學舉行，並邀請廉政公署西港島及離島辦事處高級廉政教育主任馮佩筠女士，為本院屬下中、小學及特殊學校的校監及校董講解廉潔學校管治的要訣、分析在處理校務時可能出現的貪污風險，以及深入解讀相關防貪法規，透過真實個案分享，加深校董對廉潔管治的理解與認識。

The training session was held at TWGHs Wong Fut Nam College, and invited Ms. Cindy FUNG, Senior Community Relations Officer of ICAC Regional Office (Hong Kong West/Islands) as guest speaker. Ms. FUNG shared insights with supervisors and school managers from TWGHs primary, secondary, and special schools on maintaining integrity in school management, discussed potential corruption risks in handling school affairs, and explained related anti-corruption laws using real cases to enhance school managers' understanding of clean school management.